

# Notulen Klankbordgroep



**Datum:** Donderdag 29 juni 2023

## **Aanwezig vanuit Klankbordgroep:**

Dennis Verhoeven (F7-Ultras), Joeri van Hout (Fanzine de Rat), Martijn Koks (Breda Loco's), Maarten Akkermans (Samen voor NAC), Thijs Kroezen (Bsiderats), Jaap Jacobs (Toren crew), Karel Mul (Clubraad), Tjerk van Loenhout (Clubraad), Ad v/d Bemt (Clubraad), Christian Termohlen (Clubraad), Mirjam de Wit – van Loon (Clubraad) en Hugo Stam (Clubraad). John Looijmans (Miva) is digitaal aangesloten.

Laurens Jonkers (notulist).

## **Aanwezig vanuit NAC:**

Cees Meeuwis (STAK), Henk van Koeveringe (RvC), Henk Valk (Algemeen directeur), Pierre van Hooijdonk (RvC), Eric Matijssen (Commercieel manager), Edgar Mol (Financieel manager) en Gijs Kluit (SLO).

## **Opening bijeenkomst**

Hugo opent de vergadering en heet de aanwezige welkom. Thomas de Koster (Front76) en Peter Maas hebben zich afgemeld voor vanavond. In plaats van Peter Maas zal Pierre van Hooijdonk aansluiten bij deze bijeenkomst.

## **Cultuurbewaking**

Het cultuurhandvest is doorgestuurd naar het management en is ook zichtbaar op de website van de Clubraad, deze heeft Henk Valk doorgenomen. De vraag vanuit Hugo (Clubraad) leeft of NAC hiermee nog plannen heeft om deze op enige wijze toe te passen. Henk Valk geeft aan dat er een strategisch plan op hoofdlijnen ligt dat uitgewerkt dient te worden. Daarin is ook het cultuurhandvest meegenomen. De gewenste speelwijze van NAC is hierin ook terug te vinden. Het unieke aan dit management team is dat men naast MT lid ook allemaal supporter, daarom dus ook de emotie kennen binnen NAC.

## **Sfeer**

Dennis Verhoeven (F7-Ultras) geeft aan dat het geluid bij opkomst voor de warming up te hard is en je elkaar niet kan verstaan. Gijs geeft aan dat ze in gesprek zijn met de omroepcabine. Voordat het nieuwe seizoen van start gaat, gaat Gijs met hen in gesprek om de problemen vanuit de supporters qua geluidsniveau op te lossen. Een geluidstechnisch bedrijf is aan het checken waar het verschil in volume per tribune vandaan komt. Deze hebben de boxen gecheckt. Als het goed is, is het geluid nu goed afgesteld. Ook geeft hij aan dat er twee vrijwilligers zijn gevonden voor het bedienen van het scorebord, zodat dit ook optimaal benut wordt en werkt. Er zijn maatregelen genomen naar aanleiding van Willem II thuis inzake de megadoeken. De vraag is hoe lang de sanctie om geen megadoeken toe te staan nog gaat duren. Gijs geeft aan dat ze dit hebben besproken met degene die verantwoordelijk is voor de veiligheid. De doeken worden stapsgewijs opgebouwd. In de praktijk betekent dit per tribune, dus eerst de Eretribune en daarna pas de B-side en vak G. Er is een strikte proeftijd voor NAC vanuit de KNVB. Hierin mag niks fout gaan. De sancties zijn o.a. thuiswedstrijden zonder publiek.

In het afgelopen seizoen zijn meerdere malen trommels binnen gekomen in het uitvak. Dat past niet in de cultuur van NAC m.b.t. wedstrijdbeleving. Er is vanuit de Clubraad een mail gestuurd naar Leon Aerssens en Jorin Schouten over de trommels in het uitvak. Hier is tot op heden geen reactie op gekomen. Edgar geeft wel aan dat er een aanpassing is gemaakt in het trappat in het uitvak, deze is dichtgelast zodat de trommel niet meer naar boven kan worden gehesen door de bezoekende supporters van de tegenstander.



## **Maatschappelijke projecten rondom NAC**

Maarten Akkermans van 'Samen voor NAC' geeft aan dat ze een contract hebben afgesloten met 076Radio voor mensen met een visuele beperking, zodat ze vanuit het stadion het commentaar kunnen luisteren via deze radiozender. De WiFi in het stadion houdt dit momenteel tegen. Er is afgesproken om dit bij de start van het seizoen voor elkaar te hebben.

## **Jeugdopleiding**

Mirjam de Wit – van Loon (Clubraad maar ook betrokken bij de jeugdopleiding) gaf aan dat er afgelopen maandag een bijeenkomst plaats heeft gevonden om iedereen van de jeugdopleiding aan elkaar voor te stellen. Ook zijn de teams aan elkaar voorgesteld. Fouad el Fdil (hoofd jeugdopleiding) heeft ook zijn visie gedeeld tijdens deze avond. Aanstaande zaterdag zijn de eerste wedstrijden weer op Sportpark Heksenwiel. Henk Valk meldt dat er aan de jeugdopleiding meer aandacht aan wordt besteed dan afgelopen jaren. Vooral in de scouting en samenstelling van de teams. Qua faciliteiten wordt er uitgebreid, er komt meer ruimte, met name in het fitnessgedeelte. Er worden hierin echt noodzakelijke stappen gemaakt. Henk was onder de indruk van Fouad zijn ideeën. Het budget voor de jeugdopleiding wordt verhoogd.

Vanuit de KBG is de vraag of er ideeën zijn om het eerste team uit Zundert te laten vertrekken of er te blijven. Cees Meeuwis geeft aan dat NAC=Breda als wens heeft om in de nabije toekomst het trainingscomplex in Breda te vestigen. Die wens is er nog steeds. Echter loopt het huidige contract in Zundert nog drie jaar en er is geen budget om dit af te kopen. De gym in Zundert wordt aangepakt, supportersgeledingen worden hierin betrokken om mee te denken over de aankleding van de diverse ruimtes.

## **Uitwedstrijden**

De regelingen komen in de volgende notulen van de Clubraad terug. Het is volgens Gijs nog niet bekend wat de criteria van de uitkaart+ is. Volgende week zullen de gegevens bekend worden.

## **Sfeerpot voor het nieuwe seizoen**

Er zijn duidelijke afspraken over de sfeerpot. In principe wordt een bijdrage vanuit NAC ontvangen als de club in de Eredivisie speelt. Vanuit NAC wordt aangegeven dat in het begin van het seizoen wordt gekeken of er ruimte is om de sfeerpot nu al terug te brengen is of dat men van mening is dat het geld dat bestemd is voor de sfeerpot beter in de organisatie kan worden gestoken. Dit gesprek heeft nu nog niet plaatsgevonden.

## **Stadionzaken**

Er wordt al geruime tijd gevraagd naar de mogelijkheid om leuningen op de Eretribune te plaatsen in verband met de veiligheid van supporters die hoog op de tribune zitten. Hier heeft Leon Aerssens nog niet op gereageerd. Er wordt aangegeven door Christian Termohlen (Clubraad) om hier prioriteit aan te geven aangezien er supporters zijn die niet meer naar NAC komen omdat ze niet in staat zijn de trap op naar boven te lopen. NAC wil niet dat er ongelukken gebeuren nu de trouwe supporters die allang naar NAC komen ook wat ouder worden logischerwijs. Er is gedurende deze Klankbordgroep sessie een werkgroep van drie mensen geformeerd (Ad v/d Bemt, Christian Termohlen en John Looijmans) die een actieplan gaan samenstellen zodat de(on)mogelijkheden concreet worden.

Er lopen gesprekken om het assortiment van de horeca te bespreken. Een belangrijke datum is 1 januari 2024, dan moet de club namelijk van het plastic af volgens de nieuwe wet en regelgeving vanuit Den Haag. De Clubraad wordt op tijd om input gevraagd in deze kwestie.



## **Communicatie algemeen**

### *Interviews*

Een aantal mensen vanuit het management team gaat op korte termijn interviews geven aan verschillende media. Henk Valk geeft aan dat er natuurlijk wel iets te vertellen moet zijn om over te praten, anders wordt het een artikel zonder inhoud. Een belangrijk onderdeel is de volgorde van informeren binnen NAC. Te vaak ligt een bericht eerst buiten de NAC geledingen en eerst bij BN de Stem. De KBG zou graag eerst de interne mensen informeren en daarna de pers.

### *Valse aantijgingen*

Door Joeri van Hout (De Rat) wordt aangegeven dat NAC harder op moet treden tegen valse berichtgeving. In de dossiers Joey Kooij en Maurice Steijn wordt door NAC niet van zich afgebeten om bijvoorbeeld de supporters te beschermen. Er wordt namelijk onzin verkocht door de media en hier wordt niet tegen opgetreden door NAC. Henk Valk geeft aan dat hij in het verleden geleerd heeft dat reageren op zulke punten de zaak alleen maar groter maakt, zijn inziens kan je op zo'n moment beter een stap terug doen en staan waar NAC echt voor staat. Op een dergelijke manier ebben die onderwerpen dan vanzelf weg. Pierre van Hooijdonk geeft aan dat je van NAC niet kan verwachten dat ze tegen elk medium ingaan, aangezien de tegenpartij soms betere connecties heeft bij dat betreffende medium. Henk Valk geeft aan dat ze aan dat stukje communicatie hard gaan werken in de toekomst aangezien het op dit vlak in het verleden te stil is geweest.

### *Persbericht Vitesse*

Ook vindt de KBG de communicatie rondom Toon Gerbrands ongelukkig inzake zijn 'functie' bij Vitesse. Cees Meeuwis (STAK) licht dit verder toe, en geeft aan dat dit een misverstand was. Het bericht van Vitesse was onjuist aangezien Toon Gerbrands enkel een aantal coachingsgesprekken heeft gevoerd met oude bekende die werkzaam zijn bij Vitesse.

## **Financieel**

Tjerk van Loenhout (Clubraad) wil graag helder hebben wat er met de tekorten gedaan wordt aangezien er nu aanzienlijke transfergelden binnenkomen. Henk Valk geeft aan dat binnen NAC druk met de cijfers gerekend wordt. Zowel de RvC als de directie zijn zich ervan bewust dat ze, wanneer de mogelijkheden zich voordoen, ze deze ook moeten grijpen. NAC wil investeren in een selectie die voor Eredivisie voetbal kan gaan. Er zijn afspraken gemaakt om tekorten te dekken, een deel zal wellicht gedekt worden door middel van transfergelden. Er ligt momenteel een plan dat NAC vooruithelpt, er komt namelijk een significant hoger spelersbudget, maar er worden wel verantwoorde beslissingen genomen. Er komt namelijk een sterkere competitie en daar moet NAC tegen op gaan boksen, er is dus een hoger spelersbudget nodig om in deze competitie mee te kunnen.

## **Supporterszaken**

Christian Termohlen (Clubraad) wil graag weten wat de criteria zijn om na 1,5 jaar, zoals Toon Gerbrands heeft geadviseerd een beslissing te nemen over de Klankbordgroep en de RvC zetel die de supporters vertegenwoordigd. Wanneer is het concreet geslaagd en wanneer niet. Henk Valk geeft aan dat NAC er is voor de supporters en dat hij daar ook voor werkt. Hij heeft geen boodschap aan eerder geadviseerde termijn van 1,5 jaar en dit is voor hem geen harde termijn. Hij vindt dat per sessie nagegaan moet worden of het nog steeds zinvol is. Dit is aan de KBG en Clubraad zelf.

Karel Mul (Clubraad) geeft aan dat de Clubraad de RvC zetel is kwijtgeraakt onder druk van Toon Gerbrands, hij zou er namelijk mee stoppen als de Clubraad deze zetel niet zou weggeven. Naar aanleiding daarvan is de 1,5 jaar besloten als termijn. Cees Meeuwis geeft aan dat er een nieuwe structuur is neergezet in de huidige organisatie. Er is een nieuwe RvC ingericht die toezicht houdt op de dagelijkse gang van zaken. De input van supportersorganen is nu ingekleed door middel van de Klankbordgroep, dit is onderdeel van de nieuwe structuur en deze is definitief. Er wordt nadrukkelijk ingegaan op het feit dat in de statuten van de Clubraad is bepaald dat de Clubraad een RvC zetel heeft. Cees Meeuwis legt helder uit dat de nieuwe organisatie 7 plekken voor de RvC heeft ingeruimd en daar zijn specifieke competenties voor nodig. Bewust zijn er plekken vacant gehouden om te kijken welke specifieke competenties nodig zijn. Op basis daarvan kan worden gekeken wie de



positie het best kan invullen. De Clubraad kan voor deze plekken ook kandidaten aandragen. Op dit moment heeft Jacomine Ravensbergen onder andere supporterszaken in de portefeuille.

### **Forumavond**

Op donderdag 7 september staat de Forumavond gepland. Peter Maas en Henk Valk zullen er dan bij aanwezig zijn. Fouad el Fdil wordt ook gevraagd om hierbij aanwezig te zijn. Deze forumavond zal worden gehouden in de Café Beatrix of in de Cordial.

### **Actielijst**

Ad, Christian en John	Inplannen van een ivm. de nieuwe werkgroep rondom veiligheid in het stadion.	Voor aankomende klankbordbijeenkomst

